
 

VENØBOEN 

BESTYRELSESMØDE 18.02.2021 kl 19:00-21:30 

REFERAT 

1. Siden sidst - opfølgning på referat 
 

• STATUS Venø Festival v/ Søren og Per 
-  vi (v/ Søren og Per) er stadig i god dialog med Venø Festivalen. 

 

• STATUS Venø Naturpark 
- Vi håber, at kommunen og lodsejer finder en løsning, da vi synes 

naturparken er en god idé. Sættes i bero indtil handel er gennemført. 
 

• STATUS Seniorbofællesskab 
 -  arbejdsgruppen arbejder videre med interesseret boligforening. 
 

• STATUS Lokalområdeudvalg v/Annette 
- Venøboen har to forslag med til mødet i lokalområdeudvalget den 25/2-2021. 

Højhastighedsproblematikken og beskyttelse af kystnære områder. 
 

• STATUS Cykelprojekt v/Per 
- Intet nyt om cykelprojektet 

 

• STATUS Geopark v/Annette  
- Annette følger op på mail til Geopark 

 

• STATUS Havnehuset  
- vi glæder os over, at der fundet 2 forpagtere til sæson 2021 - Dorte Sauer og   

Claus Jensen (Vindjammer). 
 

• STATUS Åben Ø i påskeugen v/Søren 
- et fint program er klart. Gennemførelsen afhænger af Corona- situationen. 
 

2. Prioritering af projekter  
- til næste gang tænkes over mindre delprojekter, som vi gerne vil der 

arbejdes med. 
- vi søger indsigt i hvilke personer, som er tovholdere på de forskellige 

projekter, der er/har været i gang. 
- vi drøftede, hvordan vi kan hjælpe med at finde købere til de huse, som er er 

til salg. Vi arbejder videre med idéerne. 
 



3. Nye Venøboere 
- der er en enkelt ny indflytter (pr 1. april 2021) på Venø siden sidst. De bydes 

velkommen med lokale indflyttergaver.  
 

 
4. Indlæg til Venøposten 

- information om Åben Ø  
 
     5. Eventuelt 
                    - Nyt bestyrelsesmøde onsdag den 17.3.2021 kl 19-21 

 

 

 


